	Source text - English
Meetic, the popular European online dating company, announced today that it has agreed to buy the European operations of the IAC-owned Match.com. 
IAC will sell 100% of the stock of Match Europe - the entity that houses Match.com’s European operations - for an approximate 27% stake in Meetic, plus a 5 million euro note (which converts to just over $6.33 million). Additional terms of the transaction are not being disclosed.

As Loïc points out, this is somewhat of a boost for the European internet industry, and the transaction is definitely turning Meetic into the default pan-European leader when it comes to online dating.
Match.com’s European operations include Austria, Belgium, Denmark, Finland, France, Germany, Ireland, Italy, Netherlands, Norway, Portugal, Spain, Sweden, Switzerland and the United Kingdom.
According to French newspaper Le Monde, Meetic had revenues of 153,7 million euros (close to $195 million) in 2008 and currently counts over 696,400 registered users. The company is public and listed on NYSE Euronext, currently valued at nearly 228 million euro.
Meanwhile, IAC says Match.com will continue to operate all U.S.-based and remaining international operations, spanning 24 countries, 8 languages and five continents. This means that Match.com will no longer be competing against Meetic in Europe, but they’ll still be battling for ground in Latin America.
	Translation - Russian
19 февраля 2009 года Meetic, популярная европейская компания интернет-знакомств, объявила о состоявшемся соглашении на покупку европейского отделения компании Match.com. В европейское отделение компании входят такие страны, как Австрия,
Бельгия, Дания, Финляндия, Франция, Германия, Ирландия, Италия, Нидерланды, Норвегия, Португалия, Испания, Швеция, Швейцария и Великобритания.
За 100% акций Match.com в Европе владельцам было предложено 27% акций в Meetic плюс около 6.33 миллиона долларов. Сделка была признана уникальной, т.к. в обычной практике американские компании приобретают европейские, а не наоборот. Французская газета «Ле-Монд» пишет о прибыли Meetic в 2008 году, которая составила 153.7 миллиона евро. Данная сделка превращает компанию в фактического лидера на европейском рынке интернет-знакомств с количеством пользователей более 696,400 и оценочной стоимостью компании в 228 миллионов евро.
Match.com, тем не менее, остается лидером в 24 странах на 5 континентах. Это означает, что компания больше не сможет конкурировать с Meetic в Европе, однако поборется за лидерство в Латинской Америке.


